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                             Referat bestyrelsesmøde 9/1-2022  

 

Opkrævning 2022 udsendes omkring sidste uge i januar 2022. Der forventes et mindre underskud i 

2021. 

 

Vedligehold af fællesarealer skal kortlægges til brug for vedligeholdelsesplan på kort og lang sigt og til 

brug for tilbud og budget. 

 

Hjemmeside: Mange positive tilbagemeldinger. Vi mangler dog stadig at knække udfordringen med når 

man googler MSP direkte. 

 

Udover velkomstbrev vil repræsentanter for Bestyrelsen forsøge personligt at hilse på nye grundejere. 

 

Søen: Frivillige skal i vaders og forsøge at rense udløb fra brønde. Tilbud på sivskæring skal indhentes. 

Stor bestand af ænder. Vi afventer at jagt sæson slutter. Og igen venligst: Ænderne må ikke fodres, der 

kommer flere, mange ænder forurener vores sø. 

 

Vej – Dræn – pumpe udvalg nedsat. Fremtidig udgift skal synliggøres. 

 

Igangværende ”store” sager med kommune og andre myndigheder, legeplads, ulovligt byggeri, 

adgangsvej Padletennisanlæg er stadig alle igangværende. 

 

Drejebog til Generalforsamling skal udarbejdes.  

 

Problemer med affald – fester – uro mm. ved udlejning. Vi er løbende i dialog med bureauer – udlejere. 

 

Nye affaldssorteringsordning skal drøftes.   

 

 

 

 


